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Protokół Nr LIV/2022 z LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 30 sierpnia 2022 

roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 09:00 do 10:45. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich sołtysi – lista obecności sołtysów 

i zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 

2022-2030; 

c) wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i 

ich domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników; 

d) przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie – Kolonia”. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 15-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz 
Tyrakowski , Paweł Urbanek  
 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LIII Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz 
Tyrakowski , Paweł Urbanek 
 

Protokół z LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny S. Przyłęcki złożył na ręce Wójta Gminy Jana Nowak i Przewodniczącego Gminy Piotra 

Geblera interpelacje na piśmie. Interpelacja dotyczy wyłożenia destruktem odcinka drogi w 

miejscowości Kawęczyn. Interpelacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał w tym punkcie głosu.  

Ad. 6.  Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a)zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 
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Skarbnik Gminy E. Balcerzak poinformowała, że pierwsza ze zmian dotyczy wprowadzenia do 

planu wydatków inwestycyjnych zadania polegającego na modernizacji oczyszczalni ścieków 

w Kawęczynie oraz budowy sieci kanalizacyjnej w Kowalach Pańskich. Zaznaczyła, że są to 

środki w kwocie 50.000,00 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie opracowania programu 

funkcjonalno - użytkowego dla wyżej wymienionej inwestycji.  

Następnie przeszła do omówienia zmian w ramach środków funduszu sołeckiego, których 

dokonały następujące sołectwa:  

1) sołectwo Dziewiątka - sołectwo w ramach bieżącego utrzymania dróg zwiększa środki 

na pracę sprzętu o kwotę 226,83 zł, sołectwo zwiększa zadanie polegające na zakupie 

garażu blaszaka na plac sołectwa o wartość 200,00 zł, do kwoty 3.200,00 zł, sołectwo 

rezygnuje z zadania oczyszczania rowów odwadniających na terenie sołectwa w ramach 

świadczenia usług o kwotę 1.926,83 zł, sołectwo wprowadza nowe zadanie dotyczące 

zakupu żwiru i cementu do montażu ogrodzenia oraz wylania posadzki pod garaż - 

kwota 1.500,00 zł. 

2) sołectwo Kowale Pańskie – Kolonia - sołectwo zwiększa środki na zadanie bieżącego 

utrzymania gotowości bojowej - zakup wyposażenia o kwotę 10.000,00 zł, do kwoty 

12.000,00 zł, sołectwo zmniejsza zadanie zagospodarowania placu rekreacyjno - 

sportowego przy altanie sołeckiej w Kowalach Pańskich – Kolonii o kwotę 9.870,00 zł, 

w ramach zadania zagospodarowania placu rekracyjno - sportowego sołectwo 

zmniejsza również wynagrodzenie inspektora nadzoru o wartość 100,00 zł, a także 

zmniejsza środki na wykonanie dokumentacji geodezyjnej o kwotę 30,00 zł. 

3) sołectwo Ciemień - sołectwo zamierza doposażyć świetlicę wiejską na łączną kwotę 

10.922,05 zł oraz wykonać napis do świetlicy wiejskiej w kwocie 300,00 zł, sołectwo 

wprowadza nowe zadanie dotyczące wynajmu urządzeń rekreacyjnych w ramach usługi 

- kwota 500,00 zł, środki te pochodzą z zadania zakupu garażu blaszaka  w wysokości 

3.222,05 zł oraz z zadania budowy oświetlenia ulicznego w wysokości 8.000,00 zł,                            

z których sołectwo rezygnuje. 

Kolejna zmiana dotyczy przeznaczenia środków w wysokości 10.000,00 zł na podsumowanie 

zawodów pożarniczych, które miały miejsce w tym roku w Cejle. Skarbnik Gminy 

przypomniała, że w zawodach według regulaminu CTIF udział brały drużyny z terenu gminy, 

które osiągnęły wysokie wyniki. 

Następnie Skarbnik Edyta Balcerzak poinformowała, że w ramach wydatków na ochronę 

przeciwpożarową zmieni się wartości między poszczególnymi paragrafami o kwotę około 

2.500,00 zł. Przeniesienie dotyczy pokrycia wydatków rzeczowych w związku                                              

z organizowanymi zawodami sportowo-pożarniczymi.   

Ostatnia ze zmian dotyczy wysokości subwencji oświatowej. Skarbnik Gminy E. Balcerzak 

przypomniała, że w miesiącu maju zwiększyliśmy subwencję oświatową o kwotę 185.580,00 

zł z przeznaczeniem na wypłaty wynagrodzeń w związku z podwyżkami dla nauczycieli. 

Następnie poinformowała, że ostatnio otrzymaliśmy informację korygującą tą kwotę, która po 

zmianie wyniesie 192.056,00 zł. Jest to zwiększenie o wartość 6.476,00 zł w stosunku do kwoty 

wcześniej zabezpieczonej w budżecie. 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 
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Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIV/351/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b) zmiana uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2030; 

Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że jedna ze zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kawęczyn dotyczy wniosku Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego                               

o zabezpieczenie środków na realizację zadania pn. „Program uzupełnienia lokalnej                                      

i regionalnej infrastruktury kolejowej Kolej Plus do 2028 roku”. Skarbnik Gminy E. Balcerzak 

poinformowała, że Gmina Kawęczyn jako jednostka współfinansująca przedmiotowe zadanie 

zobowiązana jest zabezpieczyć środki w łącznej kwocie 1 miliona złotych. W podziale na 

poszczególne lata dofinansowanie zadania wygląda następująco:  

1) Rok 2023 – 12.200,00 zł,  

2) Rok 2024 – 13.900,00 zł,  

3) Rok 2025 – 3.300,00 zł,  

4) Rok 2026 – 19.200,00 zł,  

5) Rok 2027 – 477.200,00 zł,  

6) Rok 2028 – 474.200,00 zł.  

 

Kolejna zmiana dotyczy wniosku jednostki Centrum Usług Wspólnych o ujęcie w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na rok 2023 zadania dowozu dzieci do placówek oświatowych, a także 

zadania ogrzewania szkół podstawowych z terenu Gminy Kawęczyn. W przypadku zadania 

dowozu dzieci do placówek oświatowych na rok 2023 zabezpieczany kwotę 244.398,70 zł,                       

a na zadanie ogrzewania szkół podstawowych zlokalizowanych na terenie gminy Kawęczyn 

zabezpieczona zostanie kwota w wysokości 463.109,76 zł.  

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na 

lata 2022-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIV/352/2022 w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022 - 2030. 

 
c) wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników; 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler przypomniał, że uchwała była omawiana na 

posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Głos zabrała inspektor Monika Jatczak, która powiedziała, że przedmiotowa uchwała była 

uchwalona już wcześniej, ale jeden z jej zapisów został zakwestionowany przez organ 

nadzorczy. Inspektor poinformowała, że związku z rozstrzygnięciem nadzorczym zobowiązani 

zostaliśmy do usunięcia z „Regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników  i ich domowników” zapisu dotyczycącego możliwości usunięcia z miejsc 

wyznaczonych do prowadzenia handlu osób nie przestrzegających zapisów regulaminu. Organ 

nadzorczy stwierdzi, iż Urząd Gminy nie jest organem, który powinien egzekwować 

odpowiedzialność cywilną i karną za nie przestrzeganie postanowień zawartych w przedmiotowej 

uchwale 

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania. 

 

Radny S. Kasprzak nadmienił, że jeśli powstanie taki plac to należałoby pomyśleć o spełnieniu 

wymogów sanitarych tj. postawieniu WC lub TOI TOI.   

 

Inspektor M. Jatczak powiedziała, że temat ten był poruszany na komisjach, gdzie informowała, 

że TOI TOI będzie postawiony.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania. 

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 
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Głosowano w sprawie: 
wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz 
Tyrakowski , Paweł Urbanek  
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIV/353/2022 w sprawie wyznaczenia miejsc do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz przyjęcia 

regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

 
 
d) przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie – Kolonia – Strefa inwestycyjna”. 
 
Inspektor H. Ambroziak – Juszczak przedstawiła treść uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że przeprowadzona analiza związana z potrzebami aktywizacji gospodarczej i 

utworzeniem strefy inwestycyjnej wykazała potrzebę rozpoczęcia prac planistycznych dla terenu 

charakteryzującego się wysokim potencjałem rozwojowym, który tworząc całość przestrzennie 

funkcjonalną może zostać przeznaczony na cele inwestycyjne. Z uwagi na położenie przy drodze 

krajowej zapewniającej dogodne połączenia komunikacyjne za uzasadnione należy uznać 

rozpoczęcie prac nad podjęciem uchwały. Inspektor powiedziała, że sporządzenie przedmiotowego 

projektu planu konieczne jest również ze względu na zapewnienie możliwość rozwoju działalności 

gospodarczej w zakresie lokalizacji obiektów produkcyjnych, składów, magazynów i zabudowy 

usługowej. Nowy plan pozwoli na racjonalne i harmonijne inwestowanie na omawianym terenie, 

zapewniając dogodne perspektywy dalszego rozwoju przestrzennego i gospodarczego Gminy 

Kawęczyn. Inspektor H. Ambroziak – Juszczak poinformowała, że obszar ten to ok. 10 ha i znajduje 

się on po prawej stronie w kierunku Turku, przed stacją LOTOS.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie – Kolonia”. Odbyło 

się głosowanie jawne imienne. 

 
Głosowano w sprawie: 
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przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w miejscowości Kowale Pańskie – Kolonia – Strefa inwestycyjna”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz 
Tyrakowski , Paweł Urbanek    
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIV/354/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kowale Pańskie 

– Kolonia – Strefa inwestycyjna”. 

Ad. 7.  Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

Ponadto Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że do 30 września strażacy, w przypadku pań z 20 

– letnim stażem, a w przypadku panów z 25-letnim stażem mogą składać wnioski o dodatek za 

udział w akcjach pożarniczo – ratowniczych. Wskazał, że osoby, które złożą wniosek do końca 

września otrzymają wyrównanie tego dodatku od 1 stycznia 2022 roku. Natomiast osoby, które 

złożą wnioski po 30 września otrzymają dodatek od miesiąca, w którym złożyli wniosek. Wójt 

Gminy J. Nowak nadmienił, że aby złożyć wniosek o ten dodatek należy oprócz odpowiedniego 

staży spełnić kilka warunków. Wskazał, że staż danej osoby musi być potwierdzony prze dwóch 

świadków, którzy w okresie obejmujący staż mieli skończone 18 lat, i zamieszkiwali teren 

naszej gminy.   

 

W odniesieniu do zapytania o zapewnienie odpowiednich warunków sanitarnych (TOI TOI) 

przy placu targowym powiedział, że chciałby tym tematem zająć się na najbliższym 

posiedzeniu komisji Rady Gminy. Dodał, że wiąże się to na pewno z kosztami, a realizacja 

zadania przypadnie najprawdopodobniej na przyszły rok.  

 

Wójt Gminy na koniec sprawozdania poinformował, że unieważnione zostało zapytanie 

ofertowe na „Bieżące utrzymanie dróg gminnych i wewnętrznych na terenie gminy Kawęczyn”. 

Wskazał, że powodem unieważnienia była cena. Nadmienił, że zostało już ponownie ogłoszone 

zapytanie ofertowe na to zadanie, ale aktualna umowa kończy się z dniem 31 sierpnia 2022 

roku i kilka pierwszych dni września będziemy bez firmy, która mogłaby świadczyć usługi w 

zakresie bieżącego utrzymania dróg. Wyraził nadzieje, iż ta sytuacja będzie miała miejsce nie 

dłużej niż półtora tygodnia.  

 

Radny G. Dzikowski zapytał się o zajęcia dotyczące narkomanii i przeciwdziałania 

alkoholizmowi. Zapytał, czy na terenie gminy występuje problem narkomanii. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że zadania podejmowane w tym zakresie są działaniami 

profilaktycznymi.  
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Radny A. Jaworski zapytał, czy sołectwa będą musiałby dołożyć do bieżącego utrzymania dróg.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że ceny usług w ramach przedmiotowego zadania będą na 

pewno wyższe niż obecne. Zaznaczył, że szczegółowo tym tematem zajmiemy się na naradzie 

sołtysów.  

 

Wójt Gminy poinformował, że będziemy zobowiązani dołożyć jednostkom OSP do utrzymania 

garaży.  

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny T. Tyrakowski zapytał, czy w Tokarach Pierwszych naprawiana była hydrofornia. 

Zaznaczył, że w ostatnim czasie woda płynąca z kranów była koloru rudego.  

 

Wójt Gminy powiedział, że pierwszy remont z elementami modernizacji planowany jest w 

ramach II i III naboru programu Polski Ład. Ponadto powiedział, że nie ma żadnych informacji, 

aby bieżąca konserwacja była zaniechana. Dodał, że kilka dni temu przyszły wyniki sanepidu, 

które wskazują na to, że jakość wody jest dobra. Nadmienił, że po sesji poprosi radnego T. 

Tyrakowskiego o wskazanie posesji, gdzie ta woda była gorszej jakości, aby zgłosić te posesje 

do kontroli przez Zakład Usług Wodnych. 

 

Wójt Gminy odczytał pismo sanepidu, które stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny T. Tyrakowski powiedział, że on nie mówi, że woda jest niezdatna do picia, tylko, że 

jest ona brudna.  

 

Wójt Gminy J. Nowak dopytał kiedy ta sytuacja miała miejsce.  

 

Radny T. Tyrakowski odpowiedział, że było to w zeszły czwartek w godzinach 18-19.  

 

Sołtys M. Skurczak – Szymańska powiedział, że wtedy była akurat awaria wody w Tokarach 

Drugich. 

 

Radny T. Tyrakowska powiedział, że skoro była awaria to ktoś powinien oczyścić hydrant po 

takiej awarii.  

 

Radny P. Urbanek zgłosił problem w oznakowaniu drogi relacji Dzierzbotki – Kawęczyn. 

Wskazał, że już od początku drogi w kierunku miejscowości Dzierzbotki znikają znaki 

informujące o ostrym zakręcie. Nadmienił, że wcześniej ktoś skosił te znaki. Radny dodał, że 

brakuje dwóch z sześciu znaków.  

 

Wójt Gminy powiedział, że najpóźniej jutro zostanie to sprawdzone w terenie i na policji, aby 

dowiedzieć się, czy w okolicach tego terenu w ostatnim czasie nie było jakiejś kolizji.  
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Radny S. Kasprzak powiedział, że nie chodzi tylko o znaki ostrzegawcze (sierżanty), ale także 

o znaki informujące o szlakach konnych i rowerowych. Wskazał, że sam odnalazł jeden znak, 

który leżał w rowie, ale zgłosił to do pani Moniki i został on sprzątnięty z pasa drogowego.  

 

Radny A. Kwinciak zgłosił potrzebę oczyszczenia chodnika w miejscowości Głuchów (koło 

kościoła, w kierunku Goszczanowa). Zaznaczył, że na chodniku pojawia się coraz więcej ziemi 

oraz porasta go roślinność, dlatego należałoby go oczyścić. Radny poprosił również o 

uzupełnienie wyrw w nawierzchni asfaltowej w ciągu całego odcinka drogi powiatowej w 

miejscowości Głuchów.  

 

Wójt Gminy powiedział, że poprosi pracownika o przesłanie mailowo tego zgłoszenia jeszcze 

dzisiaj do Zarządu Dróg Powiatowych w Turku.  

 

Wójt J. Nowak wskazał, że swoją nieobecność usprawiedliwiał u niego radny powiatowy Jan 

Gruca, który z jakichś ważnych powodów nie mógł przybyć na dzisiejszą sesję, ale 

poinformował Wójta, że na następnej sesji będzie już obecny. Wójt dodał, że około 20-30 % 

tematów poruszanych w punkcie zapytania i wolne wnioski dotyczy spraw kierowanych do 

powiatu.  

 

Radny G. Dzikowski zapytał, czy istnieje obowiązek czyszczenia hydrantów. Wskazał, że nie 

widać konserwatorów w terenie, a woda w Będziechowie też jest zanieczyszczona. Dodał, że 

przy okazji zawodów chłopacy czyścili hydrant z którego wydobywał się zwierzęcy odpad 

rolniczy, a nawet coś gorszego.    

 

Wójt Gminy powiedział, że proponuje zaprosić przedstawicieli Zakładu Usług Wodnych, jak i 

Związku Międzygminnego na wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy, aby porozmawiać na 

tematy poruszane przez Państwa radnych.  

 

Radny R. Jaśkiewicz zapytał, czy została wyjaśniona sprawa konserwatora dla terenu Skarżyna.  

  

Wójt Gminy odpowiedział, że nie, dlatego zdecydował się zaprosić przedstawicieli Zakładu 

Usług Wodnych na najbliższe posiedzenie komisji Rady Gminy.   

 

Sołtys A. Janik zapytał, czy jest ktoś zatrudniony do wycinki krzaków. Wskazał, że na terenie 

swojego sołectwa ma pewien obszar do uporządkowania. Zaznaczył, że najgorszy odcinek to 

ok. 80 metrów w obrębie przystanku. Dopytał na jakiej zasadzie wyceniana jest praca związana 

z wycinką krzaków/gałęzi.  

 

Wójt Gminy powiedział, że wycena odbywał się na zasadzie oględzin przez firmę, czy też 

osoby zainteresowane podjęciem wykonania tego zadania. Wskazał, że najlepiej zrobić to teraz, 

kiedy jeszcze nie ma liści w rowach i na poboczach. Dopytał, czy jeszcze jakieś sołectwo 

byłoby zainteresowane wycinką krzaków, ale nikt z obecnych sołtysów nie zgłosił takiej 

potrzeby.  

 

Radny R. Jaśkiewicz powiedział, że w miejscowości Nowy Świat za przystaniem po prawej 

stronie w kierunku Marcjanowa jest kępa akcji, która stwarza utrudnienia w ruchu drogowym.  

Radni stwierdzili, że zrobiła się nawet tzw. ściana z tych kęp akacji.  
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Wójt Gminy powiedział, że zostanie to zgłoszone do powiatu. Dodał, że wcześniej zobaczy to  

pracownik Urzędu Gminy, aby określić dokładną długość tego odcinka.  

 

Radny G. Dzikowski powiedział, że najlepiej, aby powiat zrobił objazd wszystkich dróg 

powiatowych, bo co sesja radni zgłaszają jakieś potrzeby dotyczące dróg powiatowych.  

 

Wójt Gminy powiedział, że 5 września ma się spotkać ze starostom panem Dariuszem 

Kałużnym i przekaże mu taką informację i będzie oczekiwał jakiejś odpowiedzi.  

 

Radny Ł. Mila powiedział, że on osobiście na sesji nie zgłasza takich spraw, ponieważ jego 

zdaniem powinno się je zgłaszać do jednostek, które za to odpowiadają. Wskazał, że kierownik 

ZDP, Starosta, czy też radny powiatowy Jan Gruca cały czas obiecują, że dana sprawa zostanie 

załatwiona, a tak się nie dzieje. Nadmienił, że jest to tylko zwodzenia nas. Podkreślił, że nic nie 

dzieje się na drogach powiatowych. Ponadto radny zapytał, czy nie mamy możliwości wpływu 

na mieszkańców w zakresie utrzymania porządku przy ich posesjach. Zaznaczył, że w 

niektórych przypadkach krzaki nie rosną samoistnie, ale dokonywane są nasadzenia roślin. 

Wskazał, że może warto było wpłynąć na mieszkańców, którzy mogliby przyciąć np. gałęzie 

wystające na jezdnie.  

 

Sołtys J. Frątczak powiedział, że na skrzyżowaniu drogi gminnej z powiatową wyjeżdżając z 

Nowego Światu został wyrwany znak STOP. Dodał, że on ten znak przywiózł na początku 

sierpnia do Urzędu Gminy, ale prosi o jego ustawienie, aby nie doszło do jakiegoś 

nieszczęśliwego zdarzenia / wypadku, szczególnie teraz, kiedy dzieci wracają do szkół                               

i nadchodzi jesień.  

 

Wójt Gminy powiedział, że znak zostanie ustawiony w  możliwie najszybszym terminie. 

Wskazał, że może to być kilka dni, jeżeli będzie potrzeba zakupu nowego znaku.  

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LIV Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

 

                       Protokołowała                                                           Przewodniczył   

 

                  Magdalena Krakowiak                                                     Piotr Gebler 

 

 

 


